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Wojtek miał dobre życie, ale to była świnia. Nie należy robić
ze świni człowieka i odwrotnie. Życie płata różne figle, a
niewinne istoty cierpią najbardziej.
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